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Funktion SD14 EAV
Medborgarförslag

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om 
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

Önskemål om rådjurs- och vildsvinssäkra staket runt odlingslotterna i Rågsved. 

Hej 

Att odla på våra odlingslotter har blivit allt svårare. Nu odlar jag som skriver på Snösätra Norra, men jag 
antar att Snösätra Södra har det lika besvärligt. 

   Förra sommaren syntes samtidigt 8 rågetter inne på vårt område. Om dessa nu fått 2 kid var har vi nu 24 
rådjur som tycker våra odlingar är ett uppdukat godisbord. Det är svårt att skydda odlingarna eftersom de 
sparkar sönder både odlingsdukar och nät. 

   Nu har det dessutom blivit besvär med vildsvin som äter det som rådjuren ratar, t ex bären på bärbuskarna, 
potatisblast, blommor mm.  

   Ni har föreslagit oss att höja staketet, men det kommer inte att hjälpa eftersom både rådjur och vildsvin 
kommer emellan staketbrädorna. Det måste vara nätat och högt för att skydda, och ett sådant staket har våra 
föreningar inga möjligheter att bekosta. 

 Förutom att rådjur och vildsvin gör skada på odlingarna, ökar de säkert antalet fästingar på området. 
 Dessutom kan en sugga med kultingar bli ordentligt aggressiv, så vi odlare är lite oroliga. 

   Den sortens staket som ni satt runt fotbollsplanen mellan Bäverdammsgränd och Bäverbäcksgränd skulle 
fungera utmärkt, men även ett enklare, typ motorvägsstaket skulle hjälpa. 

   Hoppas ni kan tänka om och bevilja oss staket. Att behöva täcka över allt, både blommor, bärbuskar och 
grönsaker gör inte koloniområdena till några gröna oaser direkt. 
    Dessutom undrar jag varför staketfrågan är så olika i olika delar av landet och t o m inom Stockholm 
Stad. 

   Jag hoppas ni hittar en lösning på detta så vi kan fortsätta odla våra älskade lotter. 

Med vänlig hälsning 


